

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-075

中五級課後補課安排

敬啟者：為協助中五級學生鞏固知識，教務組於3月18日開始增設中五級補課時段，時間為下午3:40 - 4:30，請家長督促學生珍惜學習機會。各天安排如下：

星期	一	二	三	四	五	一	二	三	四	五
循環周	Day1	Day2	Day3	Day4	Day5	Day6	Day7	Day8	Day9	Day10
科目	公民	X2	英文				數學	中文	X1	

請於2024年3月15日前，或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。如有查詢，請致電2380 0241與謝德俊主任聯絡。

此致

中五級家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2024年3月14日

回條

中五級課後補課安排

敬覆者：有關貴校通告（編號S23/24-075）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與以上補課計劃。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

簽署：_____

請於2024年3月15日或以前透過「家校通系統」回覆

2024年____月____日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-075

14 March 2024

To: Parents of S.5 Students

Arrangements for After-class Supplementary Lessons for Form 5

In order to help Form 5 students consolidate their knowledge, the Academic Committee has added a supplementary lesson period between 3:40 to 4:30 pm from 18 March 2024. Parents should remind your children to cherish such learning opportunities. The schedule for each day is as follows:

Week	Mon	Tue	Wed	Thurs.	Fri	Mon	Tue	Wed	Thurs.	Fri
Cycle	Day1	Day2	Day3	Day4	Day5	Day6	Day7	Day8	Day9	Day10
Subject	CSD	X2	ENG				MATH	CHI	X1	

Please reply to this circular through the “School Comm System” on or before **15 March 2024**. For enquiries, please contact Mr. Tse Tak Chun at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

----- ✂ -----

Reply Slip

Arrangements for After-class Supplementary Lessons for Form 5

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-075 has been read and understood. I agree to let my child join the above after-class make-up lessons.

Name of Student : _____

Name of Parent : _____

Class : _____ Class no. : _____

Signature : _____

Please reply to this circular through the “School Comm System” on or before **15 March 2024**.

Date: _____